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Den norske kirke i Færder 

Nøtterøy menighetsråd 
 

PROTOKOLL MØTE I NØTTERØY MENIGHETSRÅD 
16.10.2024 

Kl. 1900 - 2100  

Fremmøtte:  

Britt Flaatten, Anne N. Rød, Inger Margrethe Walle, Thor Ole Kjønnerød, Tomas Collin, Iselin 

Skagen, Inger M. Bore 

Forfall: Kristian Torød Flakstad, Kari B. Aam, Ingeborg Eikenæs, Charlotte Torvik, Espen 

Granlund, Anne Aashammar 

 

Saksliste  

Sak 39/24 Godkjenning av innkalling og protokoll fra 28.08.2024 
Sak 40/24 Orienteringer og nytt fra råd og utvalg. Signering  
Sak 41/24 Offerformål 
Sak 42/24 Bispevisitas 
Sak 43/24 Færder 5.1 – Økonomi og drift 
Sak 44/24 Rapport om Sommertoner – Økonomi og vurderinger om aktivitet ut 2024 og i 

2025 
 
Eventuelt 
 
   
Åpning ved Inger M. Bore 
 
Sak 39/24 Godkjenning av innkalling og protokoll fra 28.08.2024 
 
Vedtak:       

Innkalling og protokoll fra 28.08.2024 godkjent.  
 
 
Sak 40/24 Orienteringer fra AU 
 Saksopplysning: Det ble foretatt en oppsummering etter bispevisitasen. 

Spesielt søkelys på våre 2 satsningsområder de neste 2 årene: 1. Utvikle 
gudstjenestene. 2. Åpen kirke. 

 Økonomi og rapportering ble og diskutert. (Se sak 43/24). Færder 5.1 og veien 
videre stod og på sakslista (Se sak 42/24). 

 Kommende aktiviteter med behov for medhjelpere. 
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  Andre råd og utvalg: Estetikk utvalget har utsatt sitt møte til senere. 

Diakoniutvalget har planlagt møte neste uke, og minner om aktiviteter i 
forbindelse med alle helgen, og bemanning. Gudstjenesteutvalget planlegger 
et møte innen kort tid.  

 
Vedtak: 

Sakene er tatt til orientering. 
 
Sak 41/24 Offerformål 

Saksopplysning: Deler av offerformål for vår og sommer 2024 hadde falt ut av 
oversikten som ble vedtatt av NMR og oversendtkirkekontoret. Offerformål 
ble fulgt opp på gudstjenestene i tråd med intensjonene.  
NMR bes vedta liste over offerformål, se under, slik at dette er formelt i 
orden.  

Dato Tid Sted 
 

Takkoffer til 
   

02.06.2
024 

11:00 Nøtterøy kirke Menighetsarbeidet 
Diakoni 

   

09.06.2
024 

11:00 Nøtterøy kirke Vake Kirkens Ressurssenter mot vold og seksuelle 
overgrep 

16.06.2
024 

11:00 Nøtterøy kirke Menighetens eget 
arbeid 

   

23.06.2
024 

11:00 Nøtterøy kirke Menighetens eget 
arbeid 

   

04.07.2
024 

19:30 Veierland kirke Menighetens eget 
arbeid 

   

07.07.2
024 

11:00 Nøtterøy kirke Kirkens Nødhjelp 
   

11.07.2
024 

19:30 Veierland kirke Kirkens Nødhjelp 
   

18.07.2
024 

19:30 Veierland kirke Kirkens Nødhjelp 
   

21.07.2
024 

11:00 Nøtterøy kirke Menighetsarbeidet 
   

28.07.2
024 

17:30 Veierland kirke Sjømannskirken 
   

04.08.2
024 

11:00 Nøtterøy kirke Sjømannskirken 
   

18.08.2
024 

11:00 Nøtterøy kirke Misjonsprosjektet 
   

 

 
Vedtak: 

Nøtterøy Menighetsråd vedtar offerformål i henhold til liste i 
sakspresentasjon.   

 
 
 



3 
 

Sak 42/24 Oppsummering etter bispevisitasen   
 Saksfremlegg: Noen refleksjoner fra AU: En travel uke med mange møter, en 

flott uke hvor biskopen fikk med seg mye fra alt som skjer i Færder. Vi fikk 
også presentert noen utfordringer, blant annet knyttet til våre 
satsningsområder. 

 
 Fra møtebehandlingen: Visitas uken var fin å være med på, med blant annet 

fin konsert, møter mellom rådene, og kveld med biskop og Hedvig 
Montgomery. Mange relevante temaer ble drøftet. Det var generelt bra 
oppmøte/besøk på ulike ting, men vi var litt redusert som råd grunner 
sykdomsfravær. Bra å møte ny prost og bli kjent. Bra å kjenne til hva andre råd 
ønsker å satse på/utvikle. Lydopplevelsen i Nøtterøy bør forbedres da enkelte 
arrangement var litt vanskelig å følge. Daniel er på saken og følger opp 
lydteknikk utstyr. 

 
Det ble foreslått et evt årlig møte med alle råd, som del av rådenes møteplan. 
Målet med et slikt møte er å bedre samhandling/dialog om felles planer mv. 
Det ble også nevnt viktigheten av å omsette overordnede planer i 
handlingsplaner, ikke minst når det gjelder oppfølgning av våre 
satsingsområder. Alt i alt en travel men fin uke.  

   
 
Vedtak: 

Gudstjenesteutvalget arbeider videre med utvikling av gudstjenestetilbudet. 
Rådet arbeider videre med planer for gjennomføring av åpen kirke i 2025. AU 
får ansvar for fremdrift. Rådet vil arbeide for å rekruttere flere frivillige til 
praktisk gjennomføring.  

  
  
Sak 43/2024 Færder 5.1 – Økonomi og drift 

Saksopplysning: Færder 5.1 drives av de fem menighetsrådene i Kirken i 

Færder. Magasinet har over tid hatt en flott utvikling når det gjelder 

utforming og innhold, men også en krevende økonomi. Kostnadene for to 

utgaver av bladet i 2024 vil utgjøre i overkant av 200.000, -, hvorav trykking og 

distribusjon utgjør mesteparten. I 2023 var kostnaden omtrent 190.000, -. 

Menighetsrådenes bidrag til drift av 5.1 er ikke nok til å sikre bærekraft over 

tid. De siste årene har 5.1 hatt et merforbruk, noe som har måttet dekkes av 

fondsmidler og ekstraordinære bidrag fra Fellesrådet. Ved utgangen av 2024 

er det dog begrenset med fondsmidler igjen og ikke nok til å kunne drifte 5.1 

på en tilsvarende måte også i 2025. Se tabell under: 
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Redaktør har informert om at Redaksjonsrommet fra 2025 ikke lenger vil ha 

kapasitet til å håndtere avtaler om trykking, distribusjon og annonsering. De 

har dog ønske om å kunne fortsette med selve oppsettet av magasinet. 

Redaktør har også ytret ønske om å fortsette i rollen, men er tydelig på at 

øvrig administrasjon må ivaretas av andre. For at en videre drift skal kunne 

fortsette må det inngås nye avtaler med redaktør, redaksjonsrommet, 

annonsører, og trykking og distribusjon.  

Vi ser at 5.1 er et godt magasin som har en viktig funksjon som 

kommunikasjonskanal om kirken til befolkningen i Færder, men vurderer at 

videre drift av magasinet etter samme modell som tidligere ikke er mulig, 

både i lys av økonomi og varslede endringer i avtaler mellom sentrale aktører. 

En vesentlig utfordring i nåværende modell er også at 5.1 eies av fem råd i 

fellesskap, noe som gir en fragmentert ledelse og krevende 

beslutningsprosess ved nødvendige endringer av avtaler med blant annet 



5 
 

redaktør og andre eksterne leverandører. Vi vurderer derfor at ansvar for 5.1 

bør overtas av Fellesrådet, og at Fellesrådet må vurdere hvordan magasinet 

kan driftes videre som del av kommunikasjonsarbeidet til Kirken i Færder. I 

dette ligger også mulighet for å vurdere nye digitale løsninger for publisering 

og distribusjon. 

Møtebehandlingen: Rådet delet og drøftet sine erfaringer med 5.1 over tid. 

Enighet om at magasinet er godt og at det er en viktig kommunikasjonskanal 

for kirken i Færder. Samtidig er det klart at det må sees på nye måter å 

administrere 5.1 i lys av saksfremlegg, særlig økonomi.  

Vedtak: Nøtterøy Menighetsråd vedtar at nåværende modell for eierskap og 

drift av Færder 5.1 avvikles per 31.12.2024, og at eierskap og vurderinger om 

videre drift overføres til Fellesrådet. Nøtterøy Menighetsråd oppfordrer øvrige 

menighetsråd i Færder om å gjøre tilsvarende vedtak.  

Sak 44/24 Rapport om Sommertoner – Økonomi og vurderinger om aktivitet ut 2024 

og i 2025 

Saksopplysning: Sommertoner 2024 er gjennomført i henhold til vedtatt 

aktivitetsplan. En stor takk til alle som har bidratt til å sikre en god 

gjennomføring. Konsertene bæres av stor frivillig innsats av mange. Generelt 

har konsertene hatt nokså godt besøk, men alt i alt noe lavere enn 

budsjettert. Dette i kombinasjon med lavere kulturstøtte fra eksterne har ført 

til et merforbruk på ca. 45.000, -. Dette vil bli dekket av fondsmidler satt av til 

«Konserter».  Detaljert økonomirapport presenteres på møtet. Rådet bes 

vurdere hvorvidt man skal satse på en tilsvarende ”Sommertoner” også i 

2025. Rådets vurdering vil danne grunnlag for videre arbeid i Konsertutvalget 

med planlegging.  

Vi minner om konserten «Bekjennelser» i forbindelse med Allehelgen, dette 

er vårt eget arrangement. Det er også to utleie konserter, hvor vi bidrar med 

noe tilrettelegging, Messias med Borre Vocale og Kammerkonsert med 

TerJung ensemble. Dette ligger i kalender og på våre ulike mediekanaler.  

Fra møtebehandlingen: Rådet vurderer at vi ønsker kulturaktivitet, og det ble 

nevnt særlig positive erfaringer med aktivitet på Veierland. Vi ser at konserter 

må vurderes i kontekst, hvor ulike forhold tas med. Økonomisk bærekraft er 

viktig for at en satsing skal kunne fortsette, men også det å ivareta bredde og 

kvalitet. KU får i oppgave å samle trådene og presentere et forslag på 

aktiviteter i 2025 på et senere møte. Dette vil naturlig måtte sees i 

sammenheng med budsjett for neste år.  

Forslag til vedtak: Økonomirapport om Sommertoner er tatt til orientering. 

Merforbruk dekkes av fondsmidler i henhold til prognose. Endelig vedtak om 

bruk av fond tas på et senere tidspunkt i forbindelse med årsrapporter.  
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Eventuelt: Møte 13.11 flyttes til 6.11 grunnet kollisjon med andre aktiviteter. Minner om 

årets siste møte 11.12, start kl 18 med servering, møte starter kl 19 – juleavslutning hos 

Tomas.  

 
Nøtterøy, 16.10.2024.  
Tomas Collin 
 
 
 
 
 


